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Östhammars Sportklubb – Huvudstyrelse 

Styrelse för Verksamhetsåret 2021 

Ordförande Lena Åkman 

Vice Ordförande Kenneth Stensson 

Kassör Johanna Hellbom 

Vice Kassör Anders Sunnerholm 

Sekreterare Dan Almcrantz 

Vice Sekreterare Sara Eriksson 

Övriga ledamöter Per Stangebye 

Ulf Wiberg 

Patrik Svantesson 

Suppleant Pernilla Eriksson 

Mikaela Halvarsson 

Sektionsordföranden Johan Köhler – Ishockey 

Jessica Smedjegård – Fotboll 

Claes-Göran Runermark – Skidor 

Cecilia Larsson – Tennis 

Revisorer Björn Johansson 

Christine Berglund 

Valberedning Sektionsordföranden, Cecilia Larsson sammankallande 

 

Kansli 

ÖSK kansli med adress: kansli@osthammarssk.se, www.laget.se/OsthammarsSK 

Verksamhet 2021 

Året 2021 fortsatte covid-19 att prägla föreningens verksamhet. Sektionerna har trots detta uthålligt 

verkat för att skapa förutsättningar för att driva verksamhet inom givna ramar och restriktioner som 

varit gällande i samhället under året. Se vidare under sektionernas sammanfattningar för 

verksamhetsåret. 

Något som bekymrat föreningen och även andra föreningar på orten under året har varit kommunens 

utredning av idrottshallar, och oklarheter kring framförallt ishallens framtid. Huvudstyrelsen har valt 

att aktivt agera i frågan för att nå en bättre dialog mellan kommunen och föreningslivet. Under hösten 

lämnade huvudstyrelsen tillsammans med Östhammars Friidrott och IBK Östhammar in en skrivelse 

till kommunen med krav på att få ta del av de underlag som ligger till grund för utredningen samt 

efterfrågan om beslutstidplan för ärendet. I utgången av december hade föreningen ännu inte givits 

någon återkoppling gällande detta. 

Verksamhetsberättelse 
2021 

Östhammars Sportklubb 

mailto:kansli@osthammarssk.se
http://www.laget.se/OsthammarsSK
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Föreningen har under året eftersträvat att synas i olika sammanhang med syfte att fånga intresse för 

verksamheten från ortsbefolkningen. Ett förslag till bättre marknadsföring av föreningen i sociala 

medier är påbörjat och fortgår under nästkommande verksamhetsår. 

Statistik 

Under året har 6 styrelsemöten genomförts. Årsmötet senarelades att genomföras senast i juni månad 

pga pågående pandemi, Covid-19.  

Föreningen hade vid årsskiftet 2021-12-31 586 betalande medlemmar, varav fyra hedersmedlemmar 

Kurt Angéus, Peter Naeslund, Kjell Eriksson, Lennart Andrén 

Medlemsavgiften under 2021 var 100 kr.  

Ekonomi 

Det ekonomiska resultatet framgår av Ekonomisk Berättelse för 2021. 

Möjligheten att söka bidrag med anledning av pandemin covid-19 har nyttjas, både från Östhammars 

kommun, Riksidrottsförbundet m fl. Ett initiativ togs tidigt från huvudstyrelsen att uppmuntra till 

ekonomiskt stöd till föreningen då flera planerade intäkter från kioskverksamhet, cuper och 

turneringar skulle utebliva.  

Utmärkelser 

Utmärkelser ÖSK 

• Erik Rudolfsson tilldelades priset Årets ÖSKare 

• Peter Myson tilldelades priset Årets Ungdomsledare (ÖSK) 

 

 Årets ÖSKare Årets Ungdomsledare 

1991 Björn Johansson  

1992 Peter Naeslund  

1993 Robert Larsson  

1994 Owe Eklöf  

1995 Ingen nominerad  

1996 Richard Henriksson  

1997 Åsa Vällfors  

1998 Håkan Sjöberg  

1999 Ingen nominerad  

2000 Ingen nominerad  

2001 Ingen nominerad  

2002 Ingen nominerad Inger Modig Lind 

2003 Richard Ericsson Åke Stigsson 

2004 Henrik Johansson & Stefan Njurling Lars Karlsson 

2005 Henrik Runermark Roger Nilsson 

2006 Stefan Lindgren d.ä Patrik Eliardsson 

2007 Ingen nominerad Conny Helén 

2008 Thomas Bendiksen Ylva Vidhög & Ulrika Forsberg 

2009 Ulf Mattsson Anita Hartman-Persson 

2010 Lars Flemström Viktor Goijenfalk 

2011 Joachim Lindström Lars-Ove Olsson 
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2012 Ingen nominerad Fredrik Karlsson 

2013 Per Ingemarsson Anders Jansson 

2014 Björn Lindgren Joachim Lindström 

2015 Lars-Ove Olsson Anna Nylén 

2016 Conny Helén Ingen nominerad 

2017 Niklas Tegelberg Peter Andersén 

2018 Michael Åkman Johan Holmgren 

2019 Emma Landberg, Eva Malmsten, Elina 

Ingemarsson, Zabine Wahlqvist 

Burman 

Markus Söderblom 

2020 Melvin Kumar Dan Almcrantz 

2021 Erik Rudolfsson Peter Myson 
 

Verksamhetsplan 

Inför 2021 sattes följande mål i Verksamhetsplanen: 

• Attrahera medlemmar 

• Engagera ledare 

• Utöka föreningens verksamhetsområde 

Föreningen hade, på samma sätt som under föregående verksamhetsår, för avsikt att starta upp 

arbetsgrupper inom de tre områdena. Rådande pandemiläge medförde dock att det initiala arbetet har 

drivits inom huvudstyrelsen, med Marknadsföring som fokusområde. Den fortsatta planen är att 

efterfråga stöd från ytterligare medlemmar och intressenter så snart restriktionerna släpper. 

 

För Östhammars SK, 

Lena Åkman, Ordförande 

 

________________________          ________________________          ________________________ 

Lena Åkman             Kenneth Stensson                      Johanna Hellbom 

 

________________________          ________________________          ________________________ 

Anders Sunnerholm            Dan Almcrantz  Sara Eriksson 

 

________________________          ________________________          ________________________ 

Per Stangebye             Ulf Wiberg  Mikaela Halvarsson 

 

________________________       

Patrik Svantesson  
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                                                                            Årsmötesprotokoll 2022 bilaga 2 

Östhammars Sportklubb – Skidsektionen 

Skidsektionen, som är en av fyra aktiva sektioner inom föreningen Östhammars Sportklubb, 

har under verksamhetsåret 2021 haft följande styrelse med specifika ansvarsområden: 

Claes-Göran Runermark  Ordförande 

Per Ingemarsson  Vice ordförande (spåransvarig, spårskötare) 

Tage Lundgren  Kassör (spårskötare) 

Henrik Runermark  Sekreterare och valberedning 

Klas Andersson  Ledamot (tävlingsansvarig, spårskötare) 

Mats Carlén   Ledamot (ungdomsansvarig, spårskötare) 

Bertil Jonsson  Ledamot (ansvarig skidsportanläggning, spårskötare) 

Karl-Artur Östlund  Ledamot (skoterunderhåll) 

Henrik Gille   Ledamot (valberedning) 

Thomas Berg   Ledamot (valberedning) 

Allmänt 

Verksamhetsåret 2021 har liksom 2020 varit ett år i pandemins tecken. Fysiska möten har i 

största möjliga utsträckning undvikits och i vissa fall ersatts med digitalt genomförande.  

Årsmötet för 2021 genomfördes elektroniskt via s.k Silent Consent (tyst medgivande) vilket 

innebar att samtliga underlag delgavs styrelsen för synpunkter och kommentarer. Därefter 

fastställdes styrelsehandlingarna ”per capsulam”.    

Sektionens styrelsemöte  

Sektionen har haft 3 protokollförda möten under året inkl. årsmötet. Alla ekonomiska 

transaktioner har genomförts inom av huvudstyrelsen i delegation givna ramar och godkänd 

budget. 

Sektionen har varit representerad av ordförande vid ÖSK huvudstyrelsemöten och också 

deltagit i föreningens valberedning.  

Verksamhetsberättelse 
2021 

ÖSK Skidsektion 
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Skidåkning och friskvårdsbefrämjande verksamhet  

Året 2021 blev ett något bättre år än 2020 avseende möjlighet till skidåkning i Östhammar. 

Under jan/febr kunde vi anlägga hyggliga skidspår under nästan 6 veckor. Motionsspåret kunde 

vissa perioder förlängas utöver motionsspåret till fälten vid Börstil och Kristinelund. Sektionen 

har även vid några tillfällen, på förfrågan från en gymnastiklärare, dragit spår vid 

Frösåkersskolan.  

I slutet av året kom snön relativt tidigt så att den första spårprepareringen kunde genomföras i 

början av december. Skidåkning under julhelgen var fullt möjligt men tyvärr som så ofta förr 

försvann snön till nyårshelgen.  

En vacker lördag i februari anordnade sektionen en familjedag vid motionsspåret med grillning 

och varm dryck. Mycket uppskattat av alla närvarande.  

 

2021-02-06 Grillning och varm dryck vid mullekojan 

Barnens Vasalopp, som var planerat att genomföras under sportlovsveckan, fick tyvärr ställas 

in på grund av dålig snötillgång. Motionsaktiviteten att åka skidor valfri längd och takt 

genomfördes med ca 70 deltagare som tillsammans skidade ca 60 mil. Utlottning av priser har 

genomförts.  

Avtalen för befintliga företagsskyltar längs spåret avslutas 2021 efter fem år. Som ett led i nästa 

kampanj i detta ärende har sektionen under vintern till samtliga stolpsponsorer skickat ett mail 

med en vacker vinterbild med förhoppning att få återkomma om en ny dialog.  

       

Vinterbild som visar en av sektionens stolpsponsorer 

Vintern 2022 inleddes med skidspår av varierande kvalitet under drygt en vecka tidigt januari 

innan värmen återigen drog in över Uppland.  
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Motionsspår och skidsportanläggningen 

Sektionen har som vanligt under hösten preparerat motionsspåret med flis och grus. Ytterligare 

dräneringar har lagts ner för att undvika vattensamlingar i motionsspåret. Röjning av gräs och 

sly har genomförts längs spåret och därmed har spårbredden kunnat utökas. Tillgången på flis 

och grus är nu tömd och anskaffning av material till nästa år behöver genomföras. 

Ett inbrott i sektionens klubbstuga och förrådsbod utfördes under oktober. En polisanmälan 

genomfördes och skadegörelsen på dörrar blev begränsad och kunde åretställas av sektionen. 

Värdet av det som stulits nådde inte upp till föreningens självrisk och därmed blev det extra 

arbete och kostnader för sektionen.     

Med anledning av de upprepade problemen med belysningens drosslar och att befintliga lampor 

innehåller en mindre mängd kvicksilver har skidsektionen tagit ett initiativ till att byta samtliga 

lampor till LED. Arbetet skulle genomföras av skidsektionen tillsammans med en behörig 

elektriker från kommunen och omfattar byte av samtliga lampor och borttagande av tillhörande 

drosslar. En ekonomisk kalkyl har tagits fram för detta arbete och överlämnats till 

Fritidskontoret som lovat återkomma med ett svar. 

Efter ett flertal kontakter med Fritidskontoret har förslaget att byta lampor och ta bort 

tillhörande drosslar reviderats. Kommunen har beslutat att byta samtliga armaturer vilket 

genomfördes under november månad. Nu har Östhammars motionsspår fått en modern och 

energisnål belysning vilket sektionen naturligtvis är tacksamma för liksom alla motionärer. 

  

Byte av armaturer i motionsspåret november 2021 

Sent 2021 installerades ett lysrör med jordfelsbrytare samt eluttag i skotergaraget. Ett 

investeringsbidrag från Kommunen erhölls efter ansökan och Vattenfall genomförde arbetet till 

stor belåtenhet för alla spårskötare. 

Under året har sektionen kontaktat gamla sponsorer och en hel del nya för att diskutera 

möjligheten att vara representerad med en eller flera företagsskyltar längs spåret. Kampanjen 

har resulterat i att avtal har tecknats med totalt 19 företag som de kommande fem åren t.o.m 

2026 kommer att ha skyltar längs spåret. Totalt 29 skyltar ha satts upp och för sektionen innebär 

detta självfallet ett bra ekonomiskt bidrag till verksamheten.     
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Ekonomi 

Sektionens verksamhet har balanserats inom ramen för de ekonomiska förutsättningarna och 

har för 2021 medfört ett stort överskott i förhållande till budget, 30.272 SEK. Den primära 

orsaken till överskottet är de ökade intäkterna för företagsskyltar i spåret som genererats av 

förnyade samt nya avtal för den kommande femårsperioden. Sektionens ekonomi är stabil och 

tillgångarna vid 2021 års bokslut är 87.789 SEK. 

Utrustning och inventarier bedöms vara i god kondition. 

 

/Styrelsen ÖSK Skidsektion 
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Sektionen 

Sektionsstyrelsen har under verksamhetsåret haft 10 ordinarie sammanträden,  

Under året har vi sammantaget haft 10 st. ”söndagsmöten” där deltagare från alla lag bjudits 

in. Ett flertal möten har genomförts digitalt. 

 

Avslutningar 
 

Den traditionsenliga Ungdomsavslutningen blev åter igen inställd p.g.a. Covid 19. 

Lagen hade själv hand om utdelning av medaljer, med fika efteråt 

Damlagets spelade Padel och avslutade med mat och prisutdelning i klubbrummet på IP.  

  

Damcupen 

Vårt arrangemang av cupen i inomhusfotboll för damer ställdes in p.g.a. Pandemin 

 

Fotbollens Dag 

Fotbollens dag blev också inställd. Vi startade bara upp grupperna med barn födda 2015/16 

 

Roslagscupen   

Även detta år satte Covid 19 stopp för cupen.   

Roslagscupsalliansen har haft möten minst en gång i månaden under hela året fram tills vi 

tvingades ställa in. 

ÖSK:s representanter har varit Camilla Jansson och Victoria Davidsson 
 

Aktiviteter 

Våra seniorlag på herrsidan: HÖFF:s A-lag kom på 4:e plats i division 6, och B-laget  

kom på 8:e plats i division 7. 

 

På ungdomssidan ser det hyfsat ut, återväxten för flickorna är riktigt bra, men på pojksidan  

är det lite sämre, och det saknas i ett årslag. Det saknas också tränare/ledare, och det betyder 

att till nästa säsong så måste vi rekrytera mer folk. 

 

Tränarutbildning C genomfördes digitalt med 8 deltagare  

 

Vi har även haft en ungdomsdomarkurs digitalt för 5/7 manna lag med 15 stycken deltagare.   

Ledare för den kursen var Lars-Ove Olsson.  

En digital domarkurs för 9 manna lag genomfördes också, med 1 deltagare 

 

Vi har hyrt konstgräset i Gimo så att alla lag har haft möjlighet till att träna där 

Verksamhetsberättelse 2021 
Fotbollssektionen 
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Mickael Eriksson har även detta år jobbat 50% som vaktmästare på IP och Lägergården  

Vi städade toaletter och läktaren i Ishallen, och på hösten städade vi Tennishallen. 

Lars-Ove Olsson har varit handledare, vaktmästare och planskötare 

Dessutom så har han skött om det administrativa jobbet.  

 

Lägergården kunde vi inte hyra ut på våren, och det blev lite inkomster på hösten.  

 

Valberedningen som består av representanter från varje lag har jobbat bra under året, och 

sammankallande för 2021 har varit Jenny Änggård.  

 

Damlag  

Många av dom äldre spelarna slutade inför säsongen, och resultatet blev att vi bara kunde 

anmäla ett lag till seriespel. A-laget deltog i division 3, men vårt unga och orutinerade lag 

räckte tyvärr inte till. Laget kom på sista plats, och degraderades till Div.4 nästa år.  

Upplandscupen blev inställd p.g.a. Pandemin.  

Många tjejer från flicklaget har provat på seniorfotboll, och har visat framfötterna. 

Det har varit ca 25 st. som har spelat under säsongen, och de har tränat 58 ggr. 

Tränare har varit Per Landberg, Max Änggård och Mikael Karlsson. 

Lagledare och materialare har varit Camilla Jansson och Victoria Davidsson 

 

F 05/06/07  

20 tjejer har varit med under året. De har tränat 47 ggr. Deltagit i seriespel. Många av tjejerna 

har varit med i B-laget hela året, och några har också spelat med A-laget.  

Avslutade med att spela Padel, prisutdelning och hamburgare.  

Lagledare har varit Maria Färnström och Malin Severin. Tränat har Peter Myson,  

Johan Holmgren och Henrik Meldgaard.  

 

F/P 07/ 08 

20-22 spelare i det här laget. Många killar födda 07 har kommit tillbaka, och många 

engagerade ledare i laget. Laget hade även ett träningsläger på IP. Har tränat 53 ggr med bra 

deltagande. Deltog i seriespel. Avslutade säsongen med Fotbollsgolf, och hade sen 

prisutdelning med mat. Kim Nyström, Matti Stahring Reilander, Fredrik Engberg och  

Pelle Myson har fixat träningen. Tommy Söderlund hjälpte till med MV träning på våren.  

Jenny Andersén har skött lagledarsysslan och allt inom det administrativa.  

 

P 09 

Totalt 17 spelare totalt. De har tränat 49 ggr, med bra deltagande. Deltagit i ett tufft seriespel, 

men visade att dom kunde spela jämt med dom flesta lag. Joakim Klinga, 

Michiel Neuman har tränat laget, och Camilla Weiler har fixat det administrativa. 

 

F 09/10 

23 spelare i det här laget, jämnt fördelat på årskullarna. Tränat 37 ggr med mycket bra 

deltagande. Deltog i seriespel, och visade stor utveckling fotbollsmässigt. Dessutom en 

jättebra sammanhållning i detta glada gäng. Avslutade med föräldramatch och prisutdelning. 

Tränare har varit Sofia Gustafsson, Evamy Söderqvist och Daniel Nyström.  

Rasmus Haglund har hjälpt till med lite av varje. Kenneth Eklund har fixat cafeterian. 

Gabriella Svanberg har varit lagledare, har fixat det administrativa.  
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P 10 

16 (1 från P11) spelare i det här gänget. De har tränat 32 ggr, med mycket bra närvaro. 

Laget har deltagit i seriespel. Flertalet av matcherna med fint spel. Dan Almcrantz har tränat 

laget, och Kristian Krantz har varit lagledare. Sofia Lindgren har ansvarat för cafeterian.  

 

F 11 

14 st. tjejer i det här laget, och dom har tränat 37 ggr. Första året med seriespel i 7-manna, 

med blandade resultat. De har spelat 2 matcher, som resulterat i vinster. Avslutade säsongen 

med föräldramatch, och korvgrillning med prisutdelning. Johan Lundmark och Mikael 

Eriksson har tränat. Madelene Toivonen Englund har varit lagledare/administratör. 

 

P 11 

Totalt 15 spelare i det här gänget. De har tränat 31 ggr, med hög närvaro. Första året med 

seriespel i 7-manna, och det har blivit 11 matcher. Blandade resultat, men presterat bra 

spelmässigt, och med bra gemenskap i gruppen. Avslutade med att se VM Kvalet mellan 

Sverige-Kosovo på Friends Arena. Vår avslutning med föräldramatch och korvgrillning. 

Johannes Sundström och Jens Eriksson har tränat laget. William Högfeldt och Simon Erixon 

har varit lagledare. Anna och Michiel Neuman har ansvarat för Cafeterian. 

 

P 12 

Det har varit 15 spelare i det här gänget. De har tränat 35 ggr med ett bra deltagande. Har 

spelat 5 träningsmatcher, och prövade på att spela en 7-manna mot också.  Bra kämpaglöd i 

det här gänget. Avslutade säsongen med föräldramatch och prisutdelning. Jerker Ström, Patrik 

Jernberg har tränat. Martina Ström har varit lagledare, med bra hjälp av Mattias Naeslund. 

 

F 12/13/14 

Det här laget har utökats starkt, och det är 34 st. som varit med under året. 

De tränade 17 ggr, och hade sitt första Poolspel. Sommaravslutning med lekar, och 

höstavslutning med föräldramatch och prisutdelning. 

Joakim Ståhl och Oskar Molarin har tränat gänget. Emy Selander har fixat det administrativ 

och även varit lagledare. Tobias Wahlgren och My Hansson har även hjälpt med litet av varje. 

 

P 13 

Det här gänget är 19 st. De tränade 24 ggr, och spelat 7 träningsmatcher. Fotbolls  

kunnandet har utvecklats mycket under året, och mycket bra uppslutning på  

matcher/träningar. Henrik Runemark, Daniel Alm och Simon Wegmüller har fixat  

träningen. Ann-Charlotte Edvinsson har fixat det administrativa och lagledarsysslan. 

Säsongen avslutades med en föräldramatch och prisutdelning.  

 

FP 14   

Det här laget innehåller 13 st. spelare. De har tränat 16 ggr. Har inte spelat någon match. God 

stämning och entusiasm i lager. Avslutade med en föräldramatch och prisutdelning. 

Klas Hovland har tränat, och Lars-Ove Olsson hjälpte till på våren. Joakim Jansson och  

Per Malmsten har hjälpt till med det administrativa 

 

F 15/16 

Det här gänget startades upp i augusti. Det har varit runt 20 spelare, och de har tränat  

och lekt 8 ggr. Dan Almcrantz, Morgan Wahlberg och många föräldrar har hjälpt till.  

Britta Molarin har fixat det administrativa. Avslutade med föräldramatch och prisutdelning. 
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P 15/16 

Det här gänget startades också upp i augusti. Det har varit runt 25 spelare, och de har  

tränat och lekt 8 ggr. Lars-Ove Olsson, Tim Jansson och många föräldrar har hjälpt till. 

Mikaela Halvarsson och Linda Meldgaard har fixat det administrativa. Avslutade med 

föräldramatch och prisutdelning 

 

AllStar 

Det här gänget är brukare från våra boenden i Östhammars Kommun. Det är andra året som vi 

träffas 1 gång i veckan utomhus/inomhus, innan vi hade avslutning med tårta. Det är 10-15 

personer i snitt med varierande handikapp har varit med och lekt och prövat på lite av varje på 

Fotbollsplanen. SISU/Upplands Fotbollförbund kom också ut och intervjuade några deltagare, 

och kollade på vår verksamhet. Vi har träffats 23 ggr under året.  

Lars-Ove Olsson med hjälp av personal från Kommunen har hjälpt till. 

 

 

 

 

Sektionsstyrelsen 2021 

 

Jessica Smedjegård  Ordförande 

Katarina Ståhl  Kassör 

Dan Almcrantz  Sekreterare 

Jenny Andersén  Ledamot 

Anna Ek  Ledamot, HÖFF representant 

Mikael Åkman   Ledamot 

Camilla Jansson   Ledamot 

Lars-Ove Olsson   Ledamot 

Gert Eriksson  Ledamot 

Nicholas Brunicardi Ledamot 

Gabriella Svanberg  Ledamot 

Daniel Åkerlöf   Ledamot HÖFF representant 

 

 

 

För Östhammars SK Fotboll 

Jessica Smedjegård, Ordförande 
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ÖSK-TENNIS VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2021 

 
År 2021 präglades till stor del av Covid-19, men det innehöll även oförglömliga 
minnen, heta möten och spännande matcher, precis som det ska vara. 
 
Tennisverksamheten har såklart blivit drabbad och känt av pandemins fasta grepp 
under året som varit. 
Klubben har dock noggrant följt Svenska tennisförbundets riktlinjer och har på det 
viset kunnat hålla verksamheten igång och bidra till den svenska folkhälsan på ett 
tryggt och säkert vis. 

 

Höjdpunkter under året 
Melvin Kumar visade att han är ett framtidsnamn att räkna med. Under året klättrade 
han till en 5:e plats på Sverigerankingen för P15. Melvin blev även årets-ÖSK:are 
och var nominerad till årets idrottsprestation i kommunen.  
Urval av resultat på tävlingar under perioden: 
Bosse Larsson cup, Örebro, PS16: 1:a plats 
Junior RM ute, Uppsala, PD14: 1:a plats 
Junior RM ute, Uppsala, PS14: 2:a plats 
Beach House, Helsingborg, PS14: 3:e plats 
Långtora sommarspel, Enköping, PS14: 1:a plats 
Norrtäljespelen, Norrtälje, PS16: 1:a plats                             
 

 
Melvin Kumar 
 

Vidare försvarade Wilma Johansson och Henrik Johansson ÖSK:s färger på ett 
föredömligt sätt när de vann Mixed dubbeln i Öregrund. De surfade sedan vidare på 
vågen till Borlänge, där de tog hem Generationsdubbeln. 

 

 
Henrik Johansson & Wilma Johansson, Borlänge 
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Tävlingar: 
 

Rogers Minne 

Inställd Covid-19 

 

On 13 Day 
Inställd Covid-19 
 

Wood & Steel 
Inställd Covid-19 

 
Öregrundsveckan 
Östhammar levererade som vanligt bra resultat i denna tävling. 
Förmodligen bjöd vi också på den bästa publikmatchen när Melvin Kumar 15 år 
spelade Herrdubbel ihop med den 30 år äldre Henrik Johansson. De tog sig hela 
vägen fram till final och föll efter drygt 2 timmars spel med 8-10 i avgörande 
supertiebreak. 
Henrik J segrade dock i Herrdubbel 40 tillsammans med Micke Skoglund och sedan 
även i Mixed dubbel i par med Wilma J. Melvin K fortsatte vinnarspåret och tog hem 
Herrsingeln. 
Resultat: www.tennis.se  
 

Klubbmästerskapet  
Klubbmästerskapet spelades i augusti/september, årets mest prestigefyllda turnering. 
 
MS final: Oliver K-Jose H 7-5,7-6 
H55 final: Per Landberg- Mikael Petersson 6-1,6-4 
HD final: Oliver K/ Uffe K-Per L/ Urban J 6-1,6-2 
MD final: Jose H/Maggan S-Urban J/Eva J 6-2,6-2 
 

Seriespelet 
Allsvenskan, H 45, Mellan Div. 3 A, ute.  
Laget bestod av: Lars Ceder, Henrik Johansson samt Per-Anders 
Kumar. 
Laget började bra med seger mot TK Aros, Västerås. Tyvärr kom sedan 
skadeproblem och laget hade inget annat val än att dra sig ur serien. 
 

Stadsmatch 
Den 35:e stadsmatchen i ordningen spelades på vår hemmaplan i år, den 4 
september. 
Tretton matcher avverkades under dagen och förutsättningarna var enkla, först till sju 
segrar. 
Tyvärr nådde vi inte ända fram, utan det blev förlust med 6-7. 
 
 
 

http://www.tennis.se/
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Vandringspriser 

 
Hasselquists Vandringspris: Melvin Kumar 
Familjerna Nilssons Vandringspris: Wilma Johansson 
 
Melvin och Wilma representerar ÖSK-tennis på ett föredömligt vis i 
tävlingssammanhang. För deras engagemang, träningsvilja och resultat tilldelas de 
ännu en gång Hasselquists och familjerna Nilssons vandringspris.  

 

Utbildning 
Henrik Johansson och Per-Anders Kumar har tränat ett par juniorgrupper. 
Oliver Kumar står på tillväxt. 
 

Ranking 
Spelare, resultat och aktuell ranking hittas på www.tennis.se   
 

Övrigt 
Träningslägret i Mariehamn, inställt Covid-19 
Pickleball gjorde intåg, banansvariga tejpade upp en fullstor provisorisk bana som 
provspelades av spelare i olika åldrar och spelstyrkor. Det blev en bra dag med 
mycket skratt och svett.  
 

 
Pickelballbana i hallen. 
 

Glädjande detta år var också ett gäng glada ”gubbar”,(Urban, Butcho, Tuppa) som 
mer än gärna jobbade ideellt på Östhammars utebanor. Till ändamålet byggde de 
också en vält som sedan skänktes till klubben!  
 

 
Butcho & Tuppa 

 
 
 
 

http://www.tennis.se/
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Värt att nämna från detta år är också att klubben använde sig av teams för att kunna 
hålla säkra styrelsemöten. 
 

 
Teams, Elinor, PAK, Peter & Lars C(taket) 

 

 

 

Styrelsen 2021 

Ordförande:  Cecilia Larsson 
Vice ordförande: Erik Rudolfsson 
Kassör:  Peter Johansson 
Sekreterare: Henrik Johansson 
Ledamot 1:  Lars Ceder 
Ledamot 2:  David Häggkvist 
Ledamot 3:  Per-Anders Kumar 
Ledamot 4:  Elinor Kumar 
Ledamot 5:  Per Stangebye 
 

Valberedning: Vakant 
 

 

 

 

Östhammar februari 2022 

Östhammars Sportklubb 
Tennissektionen 
Styrelsen 
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Östhammars SK Ishockeysektionen 

Verksamhetsberättelse för 2021 

Ishockeysäsongen 2021-2022 blev mycket bättre än året innan. Covid-restriktionerna drogs ner och 

efter jul togs det bort helt.  Saknaden av Ylva märktes och föreningen har ännu inte lyckats helt ersätta 

det tappet.  

Nytt för den här säsongen var Curling (se egen text). Vilket är ett roligt och välbehövligt tillskott i vår 

ishall. Just nu ligger Curlingen under hockeysektionen men om det blir så populärt som vi tror 

kommer de att behöva bilda en egen sektion. 

Ishallens vara eller inte fick ett positiv besked i och med att man servade aggregatet för 270 000kr och 

därmed förlängde livslängden ordentligt. Parallellt med ordinarie verksamhet pågår ett arbete för 

ishallens fortlevnad. 

Möten 

Sektionen har haft 6 ordinarie styrelsemöten under 2021  

Styrelsens sammansättning framgår av bilaga 1 

Verksamhet:  Under säsong 2021-22 har vi haft följande lag/grupper: 

Herrlag, seriespel i Division 4  

Damlag, påbörjade träning under hösten men pga för få upphört under våren 

 

Flicklag, Flickor har haft en egen träningsgrupp men inget lag. Enstaka tjejer har spelat i ungdomslag 

eller i flickserie för annan klubb (på dispens). 

 

J18 med Gimo 

U16 

U15 med Gimo 

U13 

U11 

U10 

U9 

Hockeyskolan/Skridskoskolan  

Veteraner 

Curling 

Tränare och ledare för respektive lag säsongen 2021-2022  framgår av bilaga 1 
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Herrlag 2021/2022 

Försäsong 1ggr/ vecka maj- augusti. Ca 5–10 pers. närvarande  

Isträningar 2 ggr/ vecka. 10–20 pers. närvarande, bara 1 målvakt vissa träningar  

Seriespel  

Div. 4 Uppland (10 matcher) slutade på 4:e plats av 6. 

Div. 4 fortsättning (6 matcher) 1: a plats och Playoff till div 3  

Playoff till div 3(bäst av 3 matcher) mot Mariehamn  

 

Team U16:s aktiviteter under säsongen 2021/22 
 
Spelare i laget, 2 st födda -04, 8 st födda -05, 5 st födda -06, 3 st födda -07 (inga flickor) 
  
Tränare Niklas Tegelberg, Mats Severin 
Målvaktstränare Linus Nordin 
Materialförvaltare Tommy Lindqvist 
Lagledare Anne-Lie Wallinder 
  

  
Försäsong med A-lag samt egen. 
Landhockey/inlines träningar "off ice" i ÖSK hallen 
Isträningar i Rimbo innan is i Östhammar. 
  
Träningsmatch mot Tierp och Gimo 
  
U16 seriespel 18 matcher 
  
J18 Samarbete med Gimo ( 6 utespelare och 1 målvakt ) 
J18 Div 1 Östra A, 16 matcher 
J18 Div 1 Östra A fortsättning, 18 matcher 
  
4 utespelare och 1 målvakt har spelat flera matcher med ÖSK A-lag 
  
Gemensamma träningar U16/J18 Gimo 
Gemensamma träningar med ÖSK- A-lag 
  
1 spelare antagen till Hockeygymnasium 
  
Träningsdagar med Skills competition mm. 
  
Resa till Gävle och SHL match. 
  
Över 60 isträningstillfällen 
Medelnärvaro på ca 65 % (lågt pga. krockar med J18 träningar) 
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Träningsgrupp U13/U15 

Till säsongen 2021/2022 bildades en ny träningsgrupp för ungdomar födda 2006-2010. 

Truppen spelade i två olika serier, med Östhammars SK i U13 samt ett strecklag tillsammans 

med Gimo i U15. Dessutom har några av spelarna representerat U16 samt tjejlagsserie. 

Truppen bestod av både killar och tjejer och totalt 21 spelare (fyra 2010:or, sex 2009:or, två 

2008:or, sju 2007:or och två 2006:or). Ledarteamet för laget bestod av huvudtränare Fredrik 

Eriksson, assisterande tränare Fredrik Tranberg, Mattias Andersson och Johan Köhler, tre 

materialare (Ronnie Andersson, Per Malmsten och Simon Mikic), en lagledare (Anders Adill) 

och en lagkassör (Malin Mikic). 

Barmark: försäsongen startade den 21 april med barmarksträningar en gång per vecka och 

inlineshockey vid några tillfällen på helgdagar fram till midsommar. Efter sommaruppehållet 

startade barmarksträningarna igen den 25 augusti och fram till isträningarna startade i 

september. 

Isträningar: isträningarna drog igång den 6 september och genomfördes två gånger i veckan 

(måndag och torsdag). Spelare födda 2006-2007 genomfördes en träning i veckan tillsammans 

med Gimos U13/U14-lag (tisdagar). 

Matcher: Innan seriespelen drog igång genomfördes en träningsmatch mot Hässelby-

Kälvesta 09 i Hallsta ishall. Förbundsserierna genomfördes under perioden oktober-mars för 

U13 och U15. Under seriespelet spelades totalt 18 matcher i U15 och 17 matcher i U13. I 

U13-serien hade laget dispenser för totalt sex spelare från Hallstavik, som ingick i 

matchtrupperna vid tillfällen då laget saknade spelare. Under juluppehållet och på sportlovet 

genomfördes internmatcher tillsammans med Gimo och Hallstavik. 

Övriga aktiviteter under säsongen: På grund av coronarestriktionerna var det inte möjligt 

att genomföra försäsongsläger eller andra gruppaktiviteter under hösten. Under säsongen 

genomförde tre spelare (Erik, Anton och Petter) domarutbildning och dömde flertalet 

matcher. 
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U9-U11 Aktiviteter 

Träningstillfällen: 63st träningstillfällen, varav de flesta tisdagar har u11 egen träningstid. 

Vi är 3 lag i två grupper, u9(2013) + u10(2012) och u11(2011) som egna grupper. 

Vi har kört poolspel med alla 3 lagen och alla lagen gör det bra. Barnen gör och verkar förstå 

det vi pratar om på träningarna, positionsspel, 1a 2a och 3e man på puck, anfall & försvar och 

passningsspel. 

Medel närvaro på träning ligger på 69.5%. Kollar man på laget.se statistik så är den bara 49%. 

Det beror på att alla grupperna ligger under samma statistik. Dvs u11 missar u9-u10 

tisdagsträning och tvärtom. 

Närvaron på tränarna är från 51% - 93%. Vi är totalt 11st ledare på isen. 

Antal spelare i laget: 40st varav 2st tjejer. 

Födda 10: 4st varav 1 gått till Gimo 

Födda 11: 10st varav 1 gått till Gimo 

Födda 12: 10st  

Födda 13: 9st varav 2 tjejer + 1st som provat på 

Födda 14: 6st varav en som tränar med flicklaget. 

Födda 15: 1st 

Det har varit som mest 39 barn på isen samtidigt. Från 2015-2010.  

Vi har tappat några barn under vintern, några kommer tillbaka och andra inte. 

Vi har även ändrat i tränarleden och framtida planen är att denna grupp kommer att delas i 4st 

grupper. U11, U10,U9 och U8. Som det ser ut nu så finns det tränare och ledare till alla dessa 

lag. Planen är att u11 har egna träningar, u10 och u9 kör träningar tillsammans men spelar i 

varsin serie. U8 har egna träningar. Detta för att barnen ska utvecklas i sin rätta miljö och få 

träningarna upplagda efter dem. 

Vi har som målsättning att samlas och spela landhockey efter säsongen och det är många som 

har andra sporter men andra inte. 

 

 

Curling 

Se bilaga 2 
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ÖSK Hockeys hederspris 

Säsongen 2021/2022 tilldelas  

Erik Rudolfsson 

ÖSK Hockeys vandringspris  

 

Med följande motivering: 

Under säsong 21-22 började ÖSK med en ny sport, curling. Erik Rudolfsson har tagit ansvaret och 

lagt ner både tid och engagemang för denna nya aktivitet och skapat en stabil verksamhet för 

framtiden. Vi i ÖSK vill visa vår uppskattning för din insats och vi ser dig som en värdig vinnare av 

vårt vandringspris.  

Tack Erik för din insats med curlingen och ditt arbete i styrelsen! 

 

  



  

Verksamhetsberättelse 2021 Sida 21 av 26 

Bilaga 1 till verksamhetsberättelsen ÖSK Hockey 2021-2022 

Styrelsesammansättning ÖSK hockey 

 

Före årsmöte    Efter årsmötet 

Ordförande Johan Köhler   Johan Köhler 

Vice Ordf Ylva Vidhög    

Kassör  Malin Hübinette  Malin Hübinette 

Sekreterare Pernilla Eriksson  Pernilla Eriksson 

Utbildning Ylva Vidhög    

Ungdom Per Malmsten   Per Malmsten 

Senior Anders Lind   Johan Sundberg 

Ismakare Sören Söderlund  Sören Söderlund 

Curling    Erik Rudolfsson 

Suppleant Joachim Lindström o Fredrik Eriksson Fredrik Eriksson  

 

Ledare för lag säsongen 2021/2022 

A-laget: 

Huvudtränare: Ulf Mattson 

Ass.tränare:  Patrik Jansson 

Lagledare:  Joakim Eriksson 

Material:  Christer Boström, Jonny Persson och Roger Hägglund 

Maskot.  Patrik Eliardsson 
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Flick/Dam 

Tränare Benny Wahlqvist, Alexandra Wahlqvist,  

Hjälptränare Fredrik Eriksson, Johan Köhler, Andreas Mattsson 

Material Benny Wahlqvist 

U16 

Tränare Niklas Tegelberg, Mats Severin, Linus Nordin 

Lagledare Anne-Lie Wallinder 

Material Tommy Lindqvist 

U15-U13 

Huvudtränare  Fredrik Eriksson,  

assisterande tränare Fredrik Tranberg, Mattias Andersson och Johan Köhler, 

Materialare  Ronnie Andersson, Per Malmsten och Simon Mikic,  

Lagledare  Anders Adill 

Lagkassör  Malin Mikic. 

U11 

Tränare  Stefan Naeslund, Dan Almcrantz 

Lagledare  Sandra Erixon 

Material  Magnus Söderquist 

U10 

Tränare Markus Söderblom, Johan Holtari, Gustav Eriksson 

Lagledare Kristin Söderblom 

Material Markus Norling 

U9 

Tränare Alexander Westerlund, Christian Åhrman, Erik Eriksson 

Lagledare Sandra Svärd 

Material Daniel Jansson 
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Skridsko/hockeyskola 

Ledare Markus Söderblom, Andreas Nordén 

Skridsko/hockeyskola 

Ledare Markus Söderblom, Mattias Andersson, Andreas Nordén 

 

Veteranhockey 

Janne Schnell, Fredrik Eriksson 

 

Ismakare:  

Roine Karlsson, Tommy Färnström, Lars Pettersson, Sören Söderlund, Jan-Olov Källman, Stefan 

Njurling, Karl-Arthur Östlund, Lars-Gunnar Holm, Karl Georg Åhlström , Bengt Andersson, Per Olov 

Jansson, Ronny Thiger, Fredrik Strand och Sören Andersson 

 

Kafeteriaansvarig: 

Mikaela Andersson 

 

Domaransvarig: 

Benny Wahlqvist 

 

Sekretariatspersonal: 

Pernilla Eriksson, Ulf Wiberg, Rolf Ohlsson, Adnan Qadour, Benny Wahlqvist, Anja och Per Gille, Malin 
Hübinette, Tuula Tenhunen-Ohlsson, Joachim Lindström, Alexandra Wahlqvist, Kicki Eriksson, Anders 
Söderström, Jenny Stigsson, Jeanette Renstål, Jessica Myhrberg, Sören Myhrberg och Janne 
Wennersten 
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Bilaga 2 ÖSK Hockey, Curling  Verksamhetsberättelse 2021/22 

 

Curlingverksamheten i ÖSK startade genom att hockeysektionen bestämde sig för att ansöka om 

medel från Mervärdesavtalet som Östhammars kommun har upprättat tillsammans med SKB, i 

samband med platsvalet av ett slutförvar för använt kärnbränsle i Östhammars kommun.  

Avsikten var att skapa förutsättningar för curlingspel på två kompletta curlingbanor med tillhörande 

utrustning i ishallen. 

Efter kontakter med Svenska Curlingförbundet om uppgifter för minimum av utrustning och 

kostnadsuppskattning, ansökte ÖSK hockey om 60 000 skr för ändamålet. 

Redan innan beslut om ev bidrag beslöt ÖSK att genomföra målning av erforderliga linjer, till två 

godkända curlingbanor på befintlig ispist före isläggning inför säsongen 21/22. 

Företaget Riteice från Leksand med Hans Nyman, samt ÖSK´s ismakare och undertecknad 

genomförde uppmätning och målning första helgen i september 2021. 

Den 23 september erhöll ÖSK hockey 30 000 skr från Föreningslyftet, vilket medförde att vi kunde 

fortsätta vår satsning på curling i ÖSK hallen. 

Första test med curlingstenar kunde genomföras 25 okt efter att Danderyds Curlingklubb lånat ut och 

transporterat 16 curlingstenar till ÖSK hallen.   

Den 2 november fick vi de av Curlingförbundet utlovade 32 curlingstenarna och sopar för att kunna 

spela fullt ut på två banor. Dessa 32 stenar kommer fortsättningsvis att hyras från Curlingförbundet för 

2000 skr/år tills annan lösning finns. 

De lånade 16 första stenarna har återtransporterats till Danderyd. 

5 november genomfördes första testspelet för allmänheten som bjudits in via sociala medier. 

Provspel erbjöds gratis 19 och 26 nov. 

Fr.o.m fredagen 3 dec -21 t.o.m  1 april -22, har 4 tim curling kunnat bokas varje fredag em via vår 

bokningssida på laget.se/OsthammarsSK-Curling.  

Till dags dato den 8 mars har 201 deltagare registrerats. 

Verksamheten har under säsongen bedrivits av Erik Rudolfsson och Olle Nyman med hjälp av 

ismakargänget som mycket förtjänstfullt medverkat för bästa ispreparering. 

Johan Holmgren har hjälpt till med hemsida på Laget.se där också bokning för curlingspel kan göras. 

Konto för Östhammars Curling har skapats på Facebook och Instagram. 

Verksamheten har inte varit ansluten till någon riksorganisation under säsongen, då vi ser det som ett 

första testår för att verifiera  

att allt fungerar för att kunna genomföra curlingspel i ÖSK hallen. 
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Bilaga 2 forts. 

Sponsring 

Länsförsäkringar fastigheter och Bilteam 

I Östhammar har generöst bidragit med 20 st 

hjälmar till ett värde av ca 9000 skr 

 

Inventarier 

• 20 st Bauer Hockeyhjälmar med tillhörande demonterat galler. 

(4 st Blå strl S, 8 st Svart strl M, 8 st Vit strl L) 

• 20 st Slajdsulor 

• 32 st Curlingstenar tillhörande Svenska Curlingförbundet. 

• 20 st Curlingkvastar/sopar tillhörande Svenska Curlingförbundet. 

• 12 st aluminiumhack tillhörande Svenska Curlingförbundet. 

• 1 st Peblingskanna med tillhörande munstycke. 

• 1 st entrematta för skorengöring. 

• 1 st Borstset för skorengöring. 

• 2 st isskrapor (tillhörande Östhammars kommun) 

 

Inventarierna förvaras dels i ismaskingaraget (hjälmar och slajdsulor) 

samt i två plåtskåp och en tunna i ishallen (sopar och skorengöring)  

Curlingstenarna förvaras på den nedkylda ispisten utanför rinken intill där ismaskinen körs in/ut 

2 st nycklar till Kontoret och ismaskingaraget.  

Förvaltas av Erik Rudolfsson. 
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Bilaga 2.  Ekonomi Curling 

Intäkter 

Bidrag Föreningslyftet   30 000 

Bokning curlingtider,  ca      7000 

 

Sa:   37000 

  

Utgifter 

Linjefärg och Tuschpennor  118   

Annons i Östra Uppland   795  

Entrèmatta plus sulborstar   704  

Peblingskanna 1st  3150 

Slajdsulor 20 st  3130 

Transport curlingstenar, Danderyd 372  

Ishallshyra a´ 145 skr/tim  5800r 

 

Sa:   14069 

 

 

 


